
 
 

PROTOKÓŁ Nr 27/10  
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  
Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytego w dniu 23 lutego 2010 r. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Pastryk Przewodnicząca Komisji Oświa-
ty, Zdrowia i Spraw Społecznych. 
Komisje posiedzenie rozpoczęły o godz. 14 00, zakończyły o godz. 1645 

W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji Rewizyjnej, Komisji 
Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych członkowie Komisji Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Ochrony Środowiska, nieobecny radny Grzegorz Dyksy. 
W posiedzeniu ponadto uczestniczyli: Andrzej Danieluk burmistrz, Waldemar 
Bartniczuk zastępca burmistrza, Barbara Deszyńska skarbnik gminy, Marek 
Maślak kierownik Zakładu Usług Publicznych w Golczewie i Paweł Jamroziak 
inspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie oraz Zbigniew Olech radca prawny. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 

Porządek obrad komisji: 
 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie posiedzenia Komisji, 
b) stwierdzenie kworum, 
c) przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

 
2. Omówienie spraw sesyjnych: 

1) Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z realizacji planu 
pracy za 2009 r. 

2) Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gospo-
darczego i Ochrony Środowiska z realizacji planu pracy za 2009 r. 

3) Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Spo-
łecznych z realizacji planu pracy za 2009 r. 

4) Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 r. 
5) Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów, Rozwoju Go-

spodarczego i Ochrony Środowiska na 2010 r. 
6) Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia  

i Spraw Społecznych na 2010 r. 
7) Projekt uchwały w sprawie programu profilaktyki rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy Golczewo 
na 2010 r. 

8) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu 
Usług Publicznych w Golczewie. 

9) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie  
w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

10) Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych,  
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11) ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bez-

domnych zwierząt. 
12) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ka-

mieńskiego na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Komendy Po-
wiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kamieniu Pomorskim. 

13) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Gol-
czewo na 2010 r. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie obrad. 
 
Ad 1. Sprawy regulaminowe 
 Przewodnicząca obrad stwierdziła kworum więc Komisje władne są do wy-
dawania opinii i wniosków do rozpatrywanych tematów posiedzenia. 

Powitała radnych i zaproszonych gości, następnie przedstawiła porządek 
obrad, według, którego będzie prowadzone dzisiejsze posiedzenie. 

Radni jednomyślnie 14 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniego posie-
dzenia Komisji.  
 
Ad. 2 Omówienie spraw sesyjnych: 
 
Ad. 2.1). Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z realiza-
cji planu pracy za 2009 r.  
 Radny Lech Ferdynus Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał spra-
wozdanie Komisji Rewizyjnej z realizacji planu pracy za 2009 r. 
 Radny Antoni Opowicz, nie zgadza się z zapisem w sprawozdaniu, że Bur-
mistrz działa oszczędnie. Radny ma osobiście odmienne zdanie mając np. na 
uwadze planowaną modernizację oświetlenia na terenie gminy Golczewo. 
 
Więcej uwag radni nie zgłosili. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 2.2). Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Ochrony Środowiska z realizacji planu pracy  
za 2009 r.  
 Radna Gabriela Iwaszko zastępca Przewodniczącego Komisji Finansów, 
Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska odczytała sprawozdanie z realizacji 
planu pracy za 2009 r. 
 
Radni nie wnieśli uwag. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 2.3). Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Oświaty, Zdrowia  
i Spraw Społecznych z realizacji planu pracy za 2009 r.  

Radna Beata Pastryk Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 
Społecznych odczytała sprawozdanie z realizacji planu pracy  
za 2009 r. 
 
Radni nie wnieśli uwag. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 2.4). Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej  
na 2010 r.  
 Radny Lech Ferdynus Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pro-
jekt uchwały i poinformował, że w planie pracy Komisja dodatkowo uwzględniła 
punkt dotyczący zajęcia stanowiska oraz wyrażenie opinii w sprawie wodociągów, 
kanalizacji, oświetlenia ulic i placów miejskich oraz na terenie wsi, jako propozy-
cję Burmistrza wniesioną pismem z dnia 8 lutego br. do Przewodniczącego Komi-
sji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska, które jako Przewod-
niczący Komisji Rewizyjnej wraz z Przewodniczącym Rady otrzymali do wiadomo-
ści. 
Stwierdził, że ww. pismo zawiera ważne aspekty mające wpływ na rozwój Gminy  
i zdaniem Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej „przeszło bez jakiegokolwiek 
echa”. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. 2.5). Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Finansów, 
Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska na 2010 r.  
 Radna Gabriela Iwaszko zastępca Przewodniczącego Komisji Finansów, 
Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska przedstawiła projekt uchwały. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
 Burmistrz poinformował, że wystosował wspomniane wyżej pismo i odczytał 
jego treść zawierającą siedem istotnych tematów tj.: aktualizacji Studium Uwa-
runkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Golczewo, pla-
nów miejscowych zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Golczewo, 
wodociągów i kanalizacji, wieloletnich planów inwestycyjnych  (od 2011 r. - wielo-
letniej prognozy finansowej), oświetlenia ulic i placów miejskich oraz na terenie 
wsi, dalszego postępowania z n nieruchomością położona w Mechowie (po byłej 
Szkole Podstawowej), sposobów dalszego dofinansowania inwestycji związanych z 
gospodarką wodno-ściekową (obligacje przychodowe).  

Poinformował, że za każdym razem, gdy rozmawiamy o studium wytykamy 
sobie wzajemnie błędy, które są w tym studium. „Trzeba siąść i to studium do-
pracować, poprosiłem, aby Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 
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Środowiska zajęła stanowisko w tej sprawie. Nie uciekniemy przed tym tematem, 
nikt inny, tylko Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowi-
ska, jako Komisja wiodąca powinna tym tematem się zająć, były ustalenia, że 
Komisja tym się zajmie. Musimy zająć stanowisko, co do wody, kanalizacji  
w Gminie Golczewo. Są pewne propozycje, które trzeba pchnąć do przodu mając 
na uwadze Wieloletni Plan Inwestycyjny.” 
Burmistrz stwierdził, że Komisja winna przedstawić przynajmniej propozycje. 
Wyjaśnił, że wcześniej padły zobowiązania, że ww. Komisja do końca stycznia 
jeszcze raz przeanalizuje zagadnienia dotyczące oświetlenia na terenie gminy  
a dzisiaj w przedstawionym sprawozdaniu zawarto zapisy „żywcem zerżnięte trzy 
akapity z pierwszego posiedzenia Komisji w sprawie analizy projektu uchwały  
w sprawie realizacji inwestycji pn. „Modernizacja oświetlenia w Gminie Golczewo  
z dnia 7 grudnia 2009 r. 

 
Poinformował, że niezbędne jest ponadto ustalenie dalszego postępowania  

z nieruchomością w Mechowie, rozwiązanie problemu związanego z gospodarką 
wodno-ściekową, itp., aby Rada nie zarzuciła, że czegoś nie wie. Burmistrz jest 
otwarty na rozmowy i prosił, aby jednak Komisja uwzględniła Jego propozycje  
w planie pracy na 2010 r. 

Radny Mieczysław Perużyński poinformował, że za pracę Komisji odpowiada 
jej przewodniczący, który jest nieobecny na dzisiejszym posiedzeniu. 
Wyjaśnił, że jako Przewodniczący Rady otrzymał również ww. pismo. Stwierdził 
jednak, że jest przerażony gospodarką finansową w naszej Gminie i to, że Komisja 
nie odpowiedziała na to pismo, to tylko dlatego, że „ta gospodarka jest tak roz-
chwiana i nieprzewidywalna, tak dziwna i straszna, że nie warto się w jakiekol-
wiek projekty pchać, bo to grozi katastrofą”. 
 Radny Lech Ferdynus powiedział, że zostając radnym, przyświecał Jemu 
cel, aby pomagać i kontrolować. Stwierdził również, że do wszystkich propozycji 
Burmistrza, Komisja Rewizyjna nie jest w stanie sama podejść i pisma Burmistrza 
nie powinno się lekceważyć. 
 
Komisje nie wniosły więcej uwag do projektu uchwały 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 2.6). Projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, 
Zdrowia i Spraw Społecznych na 2010 r.  
 Radna Beata Pastryk przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw 
Społecznych przedstawiła plan pracy ww. Komisji na 2010 r. 
 Burmistrz prosił Komisję o zajęcie się sprawą dotyczącą utworzenia Cen-
trum Kultury, Sportu i Rekreacji. 
 Przewodnicząca poinformowała, że Komisja rozważy propozycję i na najbliż-
szej sesji wniesie autopoprawkę do przedłożonego planu pracy. 
 
Komisje nie wniosły uwag do projektu uchwały 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr  7 
do niniejszego protokołu. 
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Ad. 2.7).Projekt uchwały w sprawie programu profilaktyki rozwiązywa-
nia problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na te-
renie Gminy Golczewo na 2010 r. 

Waldemar Bartniczuk zastępca burmistrza, jako przewodniczący Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałaniu Narkomani na terenie 
gminy Golczewo przedstawił projekt uchwały i poinformował, że zgodnie z ustawą 
o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawą o prze-
ciwdziałaniu narkomanii gmina zobowiązywana jest corocznie do uchwalenia  
ww. programu. 
Poinformował, że z pkt. 6, ppkt. 6 winien być wykreślony jeden wyraz „osoba”  
i zapis winien brzmieć następująco „delegacje podpisuje burmistrz lub osoba 
przez niego upoważniona”. 
 Radna Wiesława Trepkowska wystąpiła z wnioskiem o zwiększenie kwoty 
dofinansowania do wycieczek szkolnych dla dzieci z rodzin patologicznych. 
 Zastępca burmistrza, poinformował, że jeżeli będzie taka potrzeba wówczas 
dofinansowanie może być zwiększone. Wyjaśnił, że sprawozdanie z działalności 
Komisji RPAiPN za 2009 r. udostępni radnym podczas przerwy. Stwierdził ponad-
to, że budżet Komisji został powiększony o środki niewykorzystane w 2009 r. 
 
Komisje nie wniosły więcej uwag do projektu uchwały 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 2.8). Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika 
Zakładu Usług Publicznych w Golczewie. 
 Radny Mieczysław Perużyński Przewodniczący Rady przedstawił projekt 
uchwały o prosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie roz-
strzygnięcia Komisji Rewizyjnej w przedmiocie ww. skargi. 

Radny Lech Ferdynus Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 
że w dniu 16 grudnia 2009 r. wpłynęła skarga Pana Tomasza Seletyna zam. w 
Golczewie na kierownika Zakładu Usług Publicznych dotycząca braku obieca-
nego remontu mieszkania przez ZUP. Komisja wspomnianą wyżej skargę rozpa-
trywała na dwóch kolejnych posiedzeniach lecz w żadnym z nich Pan Seletyn 
nie wziął udziału, mimo otrzymania pisemnego zaproszenia. W związku z tym 
Komisji trudno było ocenić zawarte w niej zarzuty. Na postawie przedłożonych 
dokumentów przez kierownika ZUP, Komisja stwierdziła, że remont, który mógł 
być zrobiony w ramach ZUP, został wykonany. Nie potwierdzają się zarzuty od-
nośnie nieszczelności przewodu kominowego i zagrożenia pożarowego. Następ-
nie odczytał protokół z posiedzenia Komisji z dnia 26 stycznia i 4 lutego 2010 r. 
w sprawie rozpatrzenia skargi  na kierownika Zakładu Usług Publicznych  
w Golczewie złożonej przez Pana Tomasza Seletyna, protokół przeglądu okreso-
wego nr 1/2009 sporządzony w dniu 15 października 2009 r. oraz uchwałę 
Komisji Rewizyjnej z dnia 4 lutego 2010 r. w sprawie zajęcia stanowiska doty-
czącego rozpatrzenia skargi na kierownika Zakładu Usług Publicznych w Gol-
czewie. 
Ww. dokumenty stanowią kolejno załącznik Ne 9, 10, 11 do niniejszego protokołu. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały 
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Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 12 
 
Ad. 2.9). Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
 Marek Maślak kierownika Zakładu Usług Publicznych w Golczewie poin-
formował że wniosek o zatwierdzenie taryf wraz z załącznikami jest do wglądu  
w ZUP, u Burmistrza i w biurze Rady Miejskiej. Zgodnie z ustawą o zbiorowym 
zaopatrzeniu w wodę  ZUP, jako przedsiębiorstwo wodno-kanalizacyjne złożyło 
wniosek o zatwierdzenie taryf na 75 dni przed wygaśnięciem starych taryf.  

Stwierdził, że tak, jak w ubiegłym roku są to taryfy jednolite, tzn. zawierają 
jednakowe ceny dla wszystkich odbiorców, odrębnie dla zaopatrzenia w wodę  
i odrębnie dla odprowadzania ścieków. Nie mamy opłaty abonamentowej, która 
wynika bezpośrednio z kosztów. Wyjaśnił ponadto, że zaopatrzenie w wodę na te-
renie gminy Golczewo odbywa się przez sześć stacji wodociągowych. Produkcja 
wody w tym roku znacznie spadła, jednak sprzedaż wody w porównaniu do jej 
produkcji wzrosła o 5 %, mamy około 70 % sprzedaży wody do produkcji. Corocz-
nie wskaźnikami podnosimy o 5 %. Efekt pracy przedsiębiorstwa przełoży się na 
przyszły rok. Poinformował, ZUP przeprowadza monitorowanie i kontrolę wodo-
mierzy. W ubiegłym roku ZUP zamontował 190 wodomierzy. Na terenie wiejskim 
współczynnik sprzedaży wody jest bardzo dobry (od 80 %-90 %), gorzej jest  
w mieście Golczewo, gdzie sprzedaż wody wynosi 53 %. W bieżącym roku ZUP  
położy duży nacisk na zdyscyplinowanie odbiorców wody w mieście.  
Jeśli chodzi o wodę ZUP uzyskał pewną stabilizację i z własnych kosztów wykonu-
je remonty na stacjach wodociągowych. 
Stwierdził, że do kalkulacji przyjęto następujące wskaźniki: wzrost o 1 % cen ma-
teriałów i usług obcych, remontowych i pozostałych oraz kosztów materiałów,  
o 3 % wynagrodzenia na przyszły rok, o 20 % wzrost cen energii elektrycznej.  
W poprzednich latach było podobnie i to się sprawdziło. Zużycie energii stanowi 
15 – 16 % kosztów wydobycia wody i transportu a ścieków jest nieco więcej. Ten 
czynnik spowodował, że taryfy za wodę wzrosły o 4,88 % a za ścieki o 7,39 %.  
W roku ubiegłym woda kosztowała 2,46 zł/m 3 a teraz 2,58 zł/m 3 , natomiast 
ścieki 5,14 zł/m 3 a teraz 5,52 zł/m 3 . Proponowane ceny są porównywalne do 
cen w ościennych gminach. 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał ile środków finansowych globalnie 
przeznaczono w ubiegłym roku na inwestycje, jeśli chodzi o wodę  
i ścieki ? 
 Kierownik ZUP poinformował w tym roku wyszliśmy na „0” i tak powinno 
się wyjść, czyli wszystkie dochody, które mamy idą na przedsiębiorstwo. Dopóki 
ZUP jest zakładem budżetowym , to można sobie pozwolić na to, aby Zakładem 
nie rządził zysk. W chwili obecnej zachowany jest stan równowagi, wszelkie wy-
datki uzgadniane są z Burmistrzem. W tym roku ZUP operuje własnymi środkami 
finansowymi. Planuje z własnych środków doinwestować sprzętowo Zakład. Poin-
formował również, że pieniądze, które będą  wydane przez Gminę na inwestycje  
i później ten majątek będzie przekazany przedsiębiorstwu spowoduje wzrost cen 
wody natomiast modernizacja oczyszczalni spowoduje wzrost kosztów oczyszcza-
nia. 
Stacja przesyłowa jest bardzo stara, jesteśmy przed jej modernizacją ze względu 
na inwestycję Pana Idziaszka (budowę ubojni drobiu). W chwili obecnej badane są 
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możliwości naszej stacji wodociągowej w Golczewie i Mechowie, z których plano-
wane jest zasilanie wspomnianej wyżej inwestycji. 
 Radny Mieczysław Perużyński, zapytał jak przedstawia się sprawa przyłą-
czenia do sieci Fabryki Resorów TES ? 
 Kierownik ZUP poinformował, że w dniu wczorajszym otrzymał podpisaną 
umowę na zaprojektowanie całej sieci kanalizacyjno-sanitarnej. ZUP wydał wa-
runki przyłącza oraz zobowiązał TES do wykonania w określonym terminie badań 
ścieków. 
Wyjaśnił, że te badania są konieczne ze względu na to, że nasza oczyszczalnia jest 
ekologiczno-mechaniczna i przyjmowane do niej ścieki muszą zawierać określone 
parametry. W chwili obecnej trwają ustalenia lecz są problemy z wypracowaniem 
wspólnego stanowiska w tej kwestii. TES do tej pory nie podpisał wymaganej 
umowy i w skrajnej sytuacji można odłączyć im wodę. Jeżeli będzie takie zalece-
nie, ZUP chętnie to zrobi. 
 Burmistrz omówił sposób wyliczenia taryf i stwierdził, że „jeżeli w przyszłym 
roku wykonamy inwestycję, to za dwa lata do każdego miliona zainwestowanych 
pieniędzy będziemy musieli wrzucić do 2,5 % do 4 % kosztów amortyzacji, jeżeli 
przekażemy to do ZUP, tzn. jeżeli zrobimy inwestycję za 7,5 mln zł, to do ceny wo-
dy musimy dorzucić amortyzacji prawdopodobnie 350 tys. zł. wówczas cena wody 
wyniesie około 3,72 zł.”  
ZUP nie biorąc pod uwagę zysku lecz znikome koszty amortyzacji określa cenę 
wody i ścieków lecz w sytuacji, gdy w ww. ceny wliczymy cenę amortyzacji wów-
czas cena wody i ścieków znacznie wzrośnie. Poinformował, że rolą Rady jest za-
stanowienie się, co zrobić, aby wzrost nie był tak drastyczny. 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik  
nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 2.10.). Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powi-
nien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
świadczenie usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości, opróżniania zbiorników bezodpływowych  
i transportu nieczystości ciekłych, ochrony przed bezdomnymi zwierzę-
tami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt. 
 Pan Paweł Jamroziak inspektor Urzędu Miejskiego w imieniu Burmistrza 
przedstawił projekt uchwały i poinformował, że zgodnie z ustawą o utrzymaniu 
czystości i porządku, gmina zobowiązana jest do określenia wymagań w drodze 
uchwały, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie ze-
zwolenia na świadczenie usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości, opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych, ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 
schronisk dla bezdomnych zwierząt. Przedmiotowa uchwała ma charakter po-
rządkowy i uwzględnia ostatnie zmiany ustawowe. Wyjaśnił, że w myśl obowiązu-
jącego prawa organem właściwym do określenia ww. wymagań jest rada gminy. 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 14 
do niniejszego protokołu 
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Ad. 2.11). Projekt uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej  
dla Powiatu Kamieńskiego na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego 
dla komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kamieniu Po-
morskim. 
 Andrzej Danieluk burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że  
Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Kamieniu Pomorskim wy-
stąpił do Gminy Golczewo z wnioskiem o dofinansowanie w wysokości 20 tys. zł, 
jako partycypację w kosztach, który jest  niezbędny jako wkład własny dający 
możliwość wystąpienia o zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego. Po dokonaniu 
uzgodnień, Gmina Golczewo może udzielić pomocy finansowej w wysokości  
11 tys. zł. Wyjaśnił, że jako samorząd, nie możemy wspierać innych instytucji 
wobec tego ww. pomoc finansową Gmina przekaże na mocy porozumienia dla Po-
wiatu Kamieńskiego, który jako właściwy dokona przekazania jej Państwowej 
Straży Pożarnej. 
 
Poinformował, że wspomniany wyżej zakup jest celowy.  
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 15 
do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 2.12). Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie 
Gminy Golczewo na 2010 r. 
 Barbara Deszyńska skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały i poin-
formowała, że projekt niniejszej uchwały jest przygotowany zgodnie z obowiązują-
cą ustawą o finansach publicznych oraz w uzgodnieniu z Regionalną Izbą Obra-
chunkową. Wyjaśniła, że szczegóły zmian budżetu opisane są w uzasadnieniu  
do projektu uchwały i poinformowała, że dokonano zwiększenia o 20 tys zł w limi-
tach wydatków na modernizację plaży, wprowadzono wydatki na kwotę 50 tys zł 
na rewitalizację ul. Zwycięstwa. Zmniejszono wydatki o kwotę 10 tys zł zaplano-
wane na zakup centrali telefonicznej, ponieważ rezygnujemy z tego zakupu. 
 Radny Mieczysław Perużyński uważa, że jest problem z dodzwonieniem się 
do Urzędu i zakup centrali telefonicznej jest wskazany. 
 Skarbnik kontynuując wypowiedz poinformowała, że w zwiększeniach wy-
datków ujęto kwotę 11 tys zł na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego dla 
Państwowej Straży Pożarnej w Kamieniu Pom., natomiast kwotę 40 tys zł zapla-
nowaną na zakup wyposażenia przesuwamy z tegorocznych wydatków i dokłada-
my do wydatków na przyszły rok. remont świetlicy w ZSP – kwota 100 tys zł, upo-
rządkowanie gospodarki wodno-ściekowej – 200 tys zł zmniejszamy w tym roku i 
przesuwamy na przyszły rok. Zwiększamy środki o 60 tys zł na budowę ujęć wod-
nych, zmniejszamy o 50 tyś zł wydatki na adaptację pomieszczeń na świetlice 
wiejskie i o kwotę 50 tys zł przeznaczoną na budowę Centrum w Wysokiej Kam i 
przesuwamy je na przyszły rok. W załączniku nr 4 Limity wydatków ujęto wydatki 
na Program Operacyjny Kapitał Ludzki 2007-2013 Golczewo klika – obsługa 
komputera i Internetu, jako pochodne zmian budżetu. W wydatkach bieżących 
ujęto również środki przeznaczone na utrzymanie zieleni w mieście i na terenie 
gminy. 
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 Radny Mieczysław Perużyński zapytał na jaki cel zostanie przeznaczona 
kwota 55 tys. zł w rozdziale 70095 Pozostała działalność ? 
 Skarbnik wyjaśniła, że na rozbiórkę budynku mieszkalnego przy ul. Ka-
mieńskiej. 
 Radny Antoni Opowicz zapytał o cel przeznaczenia kwoty w wysokości  
100 tys. zł w rozdziale Oświata i wychowanie ? 
 Skarbnik odpowiedziała, że są to wydatki poniesione na remont świetlicy  
w ZSP w Golczewie, następnie szczegółowo omówiła przeniesienia wydatków  
w poszczególnych działach. 
 Burmistrz poinformował, że prowadzone są ustalenia w zakresie badania 
ujęć wody i w związku z tym określona kwota winna być zabezpieczona w budże-
cie. Wyjaśnił również, że z środków finansowych zaplanowanych na gospodarkę 
wodno-ściekową nie zabieramy, lecz przesuwamy na następne lata. W roku bieżą-
cym nie wydamy więcej ze względu na przełożony termin naboru wniosków z fun-
duszy zewnętrznych .Stwierdził, że budżet Gminy jest urealniamy, ze względu na 
zmiany w dochodach i wydatkach. 
 Radny Mieczysław Perużyński zwrócił uwagę, że na początku kadencji, 
ustalono priorytet, że gospodarka wodno-ściekowa będzie najważniejszym zada-
niem i nie przypomina sobie, aby kwota 100 tys. zł była zaplanowana w budżecie 
na remont świetlicy szkolnej. 

Radna Beata Pastryk również, zapytała, czy wydatek na świetlice był zapla-
nowany w budżecie ? 
 Burmistrz poinformował że gospodarka wodno-ściekowa w dalszym ciągu 
jest priorytetem, natomiast remont świetlicy w ZSP był konieczny a czas ferii był 
odpowiednim momentem na jego przeprowadzenie. W związku z tym prosi, aby 
Rada pozytywnie zaakceptowała poniesiony wydatek. 
 Radna Danuta Bednarz zapytała, jaka jest powierzchnia świetlicy i co do-
kładnie tam zostało zrobione ? 
 Skarbnik poinformowała, że wymieniono wykładzinę za 43.188 tys. zł, wy-
mieniono ścianę działową za 45 tys. zł oraz wykonano ścianki działowe z płyt kar-
tonowo-gipsowych za 9 tys. zł. 
 Radny Antoni Opowicz zapytał, jakie wydatki będą zawarte w kwocie  
54 tys zł w rozdziale Utrzymanie zieleni w mieście i gminie ? 
 Burmistrz poinformował, że ww. kwota będzie przeznaczona na uporządko-
wanie wjazdów do Golczewa łącznie z naprawą witaczy oraz na pielęgnację drzew  
i traw na terenie gminy. Stwierdził, że wydatek ten jest celowy. 
 Radny Antoni Opowicz uważa jednak, że nie należy zabierać środków finan-
sowych ze świetlic wiejskich. 
 Burmistrz ponownie oświadczył, że nie zabieramy lecz obecnie przesuwany 
środki finansowe, ponieważ w chwili obecnej nie ma jeszcze ogłoszonego naboru 
do Programu Odnowy Obszarów Wiejskich, do którego Gmina przystąpi w celu 
pozyskania dodatkowych środków finansowych. Uważa, że nie należy obecnie 
blokować zabezpieczonych środków i właściwym będzie przekazanie ich na inny 
cel. 
 Radny Tomasz Bartniczuk zapytał na jaki cel zostaną przeznaczone środki 
zabezpieczone na budowę Centrum w Wysokiej ? 
 Burmistrz wyjaśnił, że Gmina zamierza dodatkowo wykonać nową kotłow-
nię ogrzewającą Centrum i Szkołę Podstawową w Wysokiej Kam. 

Radny Tomasz Bartniczuk był zbulwersowany i uważa, że o tym wydatku 
należało pomyśleć wcześniej wykonując projekt na budowę Centrum. 
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Burmistrz wyjaśnił, że jest to wznowienie projektu w ramach którego zosta-

nie przygotowana dokumentacja dla dwóch obiektów. 
 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu  
i zmian w budżecie Gminy Golczewo na 2010 r. pod głosowanie poszczegól-
nych Komisji. 

W wyniku jawnego głosowania Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego  
i Ochrony Środowiska 3 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się”, zaopi-
niowała ww. projekt uchwały. 

Komisja Rewizyjna 3 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się”,  
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 5 głosami „za”, przy 2 gło-
sach „wstrzymujących się”, zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 
Projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
 Burmistrz poinformował, że jeśli ww. uchwała nie zostanie podjęta na naj-
bliższej sesji, wówczas nie będzie można dokonać określonych zmian w budżecie.  
Prosił radnych o zastanowienie się nad Jego propozycją i przyjęcie proponowa-
nych zmian. 
 
 

Ad. 3 Wolne wnioski i zapytania 
 Andrzej Danieluk burmistrz swej wypowiedzi powrócił do sprawy posiedze-
nia Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska, które od-
było się w dniu 17 grudnia 2009 r. Wyjaśnił, że posiedzenie to zostało zwołane 
akurat na dzień, kiedy był na urlopie, na tym posiedzeniu nie było też Pana Szul-
ca. Komisja dokonała oceny projektu uchwały w sprawie modernizacji oświetlenia 
i zwróciła uwagę na beztroskie i nieprzemyślane wydawanie publicznych pienię-
dzy przez burmistrza. Chciałby się jednak dowiedzieć na czym polegają Jego nie-
przemyślane decyzje, aby uniknąć podobnych błędów następnym razem. 
 Radny Antoni Opowicz uważa, że ta rozmowa nie ma sensu, ponieważ nie 
ma dziś Pana Grzegorza Dyksego przewodniczącego Komisji. 
 Burmistrz stwierdził, że protokół był podpisany przez wszystkich członków 
Komisji. 
 Radny Piotr Gajda stwierdził, że miało być ponownie zwołane posiedzenie 
Komisji, tak było umówione i nie wie, dlaczego nie było ponownie zwołane. 
 Radny Mieczysław Perużyński stwierdził, że nikt nie wystąpił z wnioskiem  
o ponowne zwołanie posiedzenia Komisji w przedmiotowej sprawie. Stwierdził, że 
Komisja na podstawie przedłożonych dokumentów wyciągnęła swoje wnioski i nie 
jest to złośliwość do Burmistrza. 
 Burmistrz powiedział, że Komisja jako eksperta zaprosiła Pana Przemka, do 
którego osobiście nic nie ma, lecz na temat oświetlenia osobiście ma większą wie-
dzę, niż wszyscy razem wzięci. Burmistrz nie mógł się zgodzić z faktem, dlaczego 
wcześniejsze posiedzenie zostało przełożone na czas, gdy był na urlopie. 
 Radny Mieczysław Perużyński stwierdził jednoznacznie, że był zaskoczony, 
że na tym posiedzeniu nie było Burmistrza.  
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Zwrócił uwagę na rozwalające się budynki i czy my jako Gmina możemy sobie te-
raz zafundować oświetlenie za 1,5 min zł. 
 Burmistrz wyjaśnił, że jest to kwota zabezpieczona pod potrzeby banku i nie 
ma to nic wspólnego z kwotą inwestycji, Gmina nie dołoży to tego ani złotówki.  
W dalszym ciągu nie zgadza się ze sprawozdaniem Komisji i uważa, że zaczyna się 
źle dziać. 
 Radny Piotr Gajda poinformował, że Komisja na podstawie przedłożonych 
dokumentów stwierdziła, że cały projekt wykonywał ENEOS zaś Pan Szulc z Koło-
brzegu przepisał ww. projekt, dopisał do niego koszty przejazdów i wziął za to  
14 tys. zł. Wyjaśnił, że Komisja biorąc pod uwagę ten fakt uznała, że jest to mar-
nowanie publicznych pieniędzy. 
 Burmistrz stwierdził, że projekt modernizacji oświetlenia był wielokrotnie 
analizowany.  
Komisja wydała ocenę o pracy Burmistrza i nie dokonała analizy modernizacji 
oświetlenia. Nic nie stało na przeszkodzie, aby posiedzenie zwołać w innym termi-
nie. Prosi o rozmowy w tej sprawie, zaś ocena Jego pracy jest niesprawiedliwa  
i krzywdząca. 
 Radni: Mieczysław Perużyński i Antoni Opowicz poinformowali, że Komisja 
Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska swoje wnioski wycią-
gnęła na podstawie przedłożonych dokumentów w sprawie modernizacji oświetle-
nia. 
 Waldemar Bartniczuk zastępca burmistrza uważa, że sesje powinny być na-
grywane, wówczas można byłoby odtworzyć dyskusje. 
 Andrzej Danieluk poinformował, że pracujemy nad restrukturyzacją szkoły  
i stwierdził, że remont świetlicy należało wykonać, aby można było w niej przyj-
mować delegacje. W ramach środków przekazanych na remont w ZSP wykonano 
również częściowo remont sali gimnastycznej.  
Prosił Radę o wypracowanie konsensusu w sprawie wniesionego wyżej projektu 
uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Golczewo  
na 2010 r. 
 Barbara Deszyńska skarbnik gminy poinformowała, że uchwała budżetowa 
jest planem wydatków i dochodów, które w zależności od potrzeb w ciągu roku 
ulegają zmianie. 
 Radna Beata Pastryk przewodnicząca obrad stwierdziła, że prace w szkole 
zostały już wykonane a Burmistrz dziś stawia Radę przed faktem dokonanym, gdy 
już wcześniej środki zostały wydatkowane a teraz Rada ma przyjąć zmiany w bu-
dżecie. 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, jakie wydatki ujęte są w kwocie  
109 tys zł. 
 Burmistrz poinformował, że ww. kwota obejmuje rozbiórkę budynku miesz-
kalnego w Golczewie przy ul. Kamieńskiej, która wstępnie szacowana jest na kwo-
tę 30-70 tys zł. Ww. kwota obejmuje również wydatki bieżące związane z utrzy-
maniem terenów zielonych.  
Poinformował również, że pracujemy nad rewitalizacją ul. Zwycięstwa w związku z 
tym założono Fundację ww. ulicy. Następnie omówił zasady funkcjonowania Fun-
dacji oraz zasady jej finansowania. 
Zapytał także, czy właściwym będzie posadzenie przy ul. Zwycięstwa drzewek wi-
śni japońskich, oczywiście po wcześniejszym uzgodnieniu z Zarządem Dróg Woje-
wódzkich. Udostępnił do wglądu projektowaną fotografię ul. Zwycięstwa.  
Komisje w tej kwestii nie podjęły jednoznacznej decyzji. 
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Ad. 4 Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodnicząca obrad dokonała  
zamknięcia wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwo-
ju Gospodarczego i Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej  
w Golczewie. 
 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:            Przewodniczyła: 

Inspektor       Przewodnicząca Komisji  
Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

 
Danuta Krupa          Beata Pastryk 

 
 


